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ÖZEL EĞİTİM DERNEKLERİ FEDERASYONUNDAN ODAMIZA ZİYARET 

Özel Eğitim Dernekleri Federasyonu Genel Başkanı Sn.Yunus Kılıç, Genel Başkan 

Yardımcısı Sn.Yener Doğruer, Yönetim Kurulu Üyeleri Sn.Mevlüt Kuyumcu,Sn.Yusuf Ertaş, 

Sn.Sezai Baydilli , Batman İl Başkanı Sn.Rezzan Şaşmaz ve Hakkari İl Başkanı Sn.Necati 

İrinç ile birlikte Odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 

Pınar ağırladı. 



İZMİR KONFEDERASYONU VE İZMİR ANADOLU BİRLİĞİ BAŞKAN 
YARDIMCISI SN. MUSTAFA YILDIZ ODAMIZI ZİYARET ETTİ 

İzmir Konfederayonu ile İzmir Anadolu Birliği Başkan Yardımcısı Sn. Mustafa Yıldız odamızı ziyaret etti. 
Kendilerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ağırladı.  



ÖZEL GÜNLER 



TEKNOKENT KOLEJİ AÇILIŞ TÖRENİNE KATILDIK 

İlçemizde faaliyete başlayan Teknokent Koleji açılışına odamız adına Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 
Pınar katıldı. Açılış kurdelesini kesen Başkanımız, 2019-2020 Eğitim Öğretim yılına giriş yapan koleji ilçemize 
kazandıran girişimcilere teşekkür ederek bu girişimlerinde kendilerine başarılar diledi 



ESENDERE GÜMRÜK MÜDÜRÜ ODAMIZI ZİYARET ETTİ 

Esendere Gümrük 
Müdürü Sn. Hasan 
Hüseyin Koçak odamızı 
ziyaret etti. Kendilerini 
Yönetim Kurulu 
Başkanımız 
Abdurrahman Pınar 
ağırladı. Ziyarette 
karşılıklı fikir 
alışverişinde 
bulundular. 



ODAMIZDA KOSGEB DESTEKLERİ BİLGİLENDİRME TOPLANTISI 
DÜZENLEDİK 

Odamız toplantı salonunda ''Kosgeb Destekleri Bilgilendirme Toplantısı'' düzenledik. Toplantıya KOSGEB İl 
Müdürü Sn. Cihat Gür Kosgeb destek ve teşvikleri ile ilgili sunumlarını yaptılar. Toplantıda genel olarak, 
işbirliği destek programı, kobi finans destek programı, yurt dışı pazar destek programı İŞGEM-TEKMER 
destek programı ve diğer teşvikler gibi konular konuşuldu. Ardından toplantıya katılan üyelerimiz ile karşılıklı 
soru-cevap şeklinde üyelerimizin sorularına cevaplar verildi. 



ODAMIZIN GELENEKSEL MALİ MÜŞAVİRLER VE MUHASEBECİLER İÇİN 
DÜZENLEDİĞİ YIL SONU YEMEĞİ 

Odamız Geneksel hale getirdiği, her yıl sonu yaptığı gibi bu yıl da Mali Müşavirler, Muhasebeciler ve 
çalışanlarına yıl sonu yemeği verdi. Yıl sonu yemeğine, Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Meclis 
Başkanımız İzzettin Metin, Genel Sekreterimiz Saime Mengeş ve çalışanlarımız katıldı. Düzenlediğimiz yemek 
programında 2019'da yaptığımız faaliyetler hakkında bilgi verirken 2020 yılı için planladığımız ve yapmak 
istediğimiz faaliyetlerimiz hakkında bilgiler verdik. Üyelerimiz ile daha yakın ilişki kuran Mali Müşavirler ve 
Muhasebeciler aracılığı ile üyelerimizin sıkıntılarını dinleyip, daha fazla nasıl hizmet edebiliriz konusunu istişare 
ettik. 



VERGİ DAİRESİ MÜDÜR VE MÜDÜR YARDIMCILARINDAN ODAMIZA 
ZİYARET 

Yüksekova Vergi Dairesi Müdürü Sn.Murat Özgü, Müdür yardımcısı Sn. Ömer Baştürk ve Müdür Yardımcısı 
Sn. Vahyettin Keği odamızı ziyaret ettiler. Vergi dairesi yetkililerini Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 
Pınar ağırladı. 



ESENDERE GÜMRÜK MÜDÜRLÜĞÜNÜ ZİYARET ETTİK 
 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, 
Meclis Başkanımız İzzettin Metin, Genel Sekreterimiz 
Sayime Mengeş ve Ticaret Sicil Müdürümüz Selim 
Doğan Esendere gümrük müdürlüğünü ziyaret ettiler. 
Gümrük Müdürü Sn. Hasan Hüseyin Kolçak ve 
Gümrük Muhafaza ve İstihbarat Müdürü Sn. Uğur 
Güleş'i ziyaret eden heyetimiz çeşitli konularda fikir 
alışverişinde bulundular. 



BİRLİK BAŞKANIMIZ VAN'DA 

Birlik (TOBB) Başkanımız Sn Rıfat Hisarcıklıoğlu bir dizi programa katılmak üzere Van'a geldi. Programda 
ilk durak olan Yüzüncü Yıl Üniversitesi tarafından Birlik Başkanımıza fahri doktora takdim törenine; 
Yönetim Kurulu Başkanı Abdurrahman Pınar ve Meclis Başkanı İzzettin Metin katıldı. 



TÜRKİYE’NİN OTOMOBİLİ 

Türkiye’nin Otomobili bir otomobilden daha fazlasıdır. Türkiye’nin Otomobili teknolojik dönüşümdür, 
dijital ekonomiye geçiştir. Yeni bir meydan okumadır. 

#TürkiyeninOtomobili C-SUV#YeniLigeYolculuk#TOGG @rhisarciklioglu @abdurrahmanpnar 



GELENEKSEL YIL SONU YEMEĞİNDE BULUŞTUK 

Yönetim Kurulumuz, Meclisimiz ve çalışanlarımız ile Geleneksel Yıl Sonu Yemeğinde buluştuk. 2019 yılının 
değerlendirilmesinin yapıldığı yemekte, 2020 yılı için güzel temennilerde bulunuldu. 



BASIN MENSUPLARI İLE YIL SONU TOPLANTISINI 
GERÇEKLEŞTİRDİK 

Yüksekova'da görev yapan basın mensupları ile Cilo Saklıbahçe'de kahvaltıda bir araya gelerek yıl 
sonu toplantısını gerçekleştirdik. Toplantıya Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Meclis 
Başkanımız İzzettin Metin, Genel Sekreterimiz Saime Mengeş ve Değerli basın mensuplarımız katılım 
gösterdiler. Toplantı ile 2019 yılında yaptığımız faaliyetler hakkında bilgi verirken 2020 yılında 
yapacağımız ve yapmamız gereken faaliyetler hakkında istişarelerde bulunduk. 



YENİ YIL KUTLAMA MESAJIMIZ 

Yeni Yılın İlçemize,Ülkemize,Üyelerimize 
ve Tüm İnsanlığa Sağlık, Mutluluk, Barış, 
Başarı ve Bol Kazanç Getirmesi 
Dileklerimizle #MutluYıllar 


